

Highlights of the Parent Council Meeting of September 25, 2018

IMPORTANT DATES

October 9th - Additional Parent Council Meeting (special topics: Mobbing, Security, EC Hort update, etc.)

October 13th - Garden Day from 10 a.m. to 3 p.m. to clean up the campus; parent volunteers and their families are welcome

THE VEREIN - TREASURER BUCK CHISOLM

The Verein would like to thank everyone who participated in making Fun Day so much fun and successful! Booth Holders were able to keep 10,350 EUR and student activities raised 5,090 EUR.

Special thanks to:

Theresa Helou (overall coordinator)

Jacqui Bespolka (stage and food court)

Vinh Pham-Beinhold (overall lead on raffle)

Lisa Ward (silent auction)

Karrie Riemer (raffle)

Tracey Tober (Verein President)

COMMITTEE REPORTS

EDUCATIONAL DIRECTORATE (ED) - CHAIR, SONJA FIETZ

Security Committee update:

Beginning in January the additional school security measures will be implemented. These changes were mandated through the Embassy and Senate, and were taken from recommendations made by the local police.

Kurzfassung der Sitzung Gesamtelternvertretung (GEV) des 25.09.2018

WICHTIGE TERMINE

9. Oktober - Zusätzliche Sitzung der GEV (Sonderthemen: Mobbing, Sicherheit, EC Hort Update usw.)

13. Oktober - Gartentag von 10.00 bis 15.00 Uhr um den Campus aufzuräumen; freiwillige Eltern und ihre Familien sind willkommen

DER VEREIN - SCHATZMEISTER BUCK CHISOLM

Der Verein möchte sich bei allen bedanken, die am Fun Day teilgenommen und geholfen haben! Die Standbesitzer konnten 10.350 EUR und die Studentenaktivitäten 5.090 EUR sammeln. Die Veranstaltung war ein großer Erfolg.

Besonderer Dank gilt:

Theresa Helou (Gesamtkoordinatorin)

Jacqui Bespolka (Bühne und Food Court)

Vinh Pham-Beinhold (Gesamtführung bei der Verlosung)

Lisa Ward (Stille Auktion)

Karrie Riemer (Verlosung)

Tracey Tober (Verein Präsidentin)

BERICHTE DER AUSSCHÜSSE

ERZIEHUNGSDIREKTORIUM (ED) - VORSITZENDE, SONJA FIETZ

Sicherheitsausschuss-Update:

Von Januar an werden die zusätzlichen Schulsicherheitsmaßnahmen umgesetzt. Diese Änderungen wurden von der Botschaft und dem Senat angeordnet und wurden den Empfehlungen der örtlichen Polizei entnommen.

The back gate will no longer be accessible and remain locked at all times. The front gate will remain open from 7:00am-8:00am and will then be locked. Anyone entering outside of those hours will need to show identification. Security officers will remain at the gate to admit anyone who needs entrance.

From 6-7:30 there will be 2 security officers on site. From 7:30-3:30 there will be 1 security officer on site.

Closed circuit television will be running security cameras during school hours. These cameras will not be recording during the school day. After school hours the security cameras will record.

All exterior school doors will be equipped with electronic door keys. Lighting has already been addressed in several areas around the school.

In order to identify children and family members, teachers and administration will be on duty by the front gate from 7:30-8:00.

Any concerns and questions can be forwarded to the PCB.

SCHOOL CONFERENCE (SK)

Written report included in meeting materials

ELECTIONS

Sonja Fietz conducted the various elections. These are the new committee compositions with newly elected parent representatives indicated by "NEW":

SK

American Mains
Kristin Winkler
Lars Bespolka

Das hintere Tor ist nicht mehr zugänglich und bleibt zu jeder Zeit geschlossen. Das Eingangstor bleibt von 7:00 Uhr bis 8:00 Uhr geöffnet und wird dann abgeschlossen. Wer außerhalb dieser Zeiten eintrifft, muss sich ausweisen. Sicherheitsbeamte werden am Tor bleiben, um jede Person anzusprechen und zu kontrollieren, ob eine Zugangsberechtigung vorhanden ist.

Von 6-7:30 Uhr werden 2 Sicherheitsbeamte vor Ort sein. Von 7.30 bis 03.30 Uhr wird ein Sicherheitsbeamter vor Ort sein.

Die Videoüberwachung wird während der Schulzeit Überwachungskameras benutzen. Diese Kameras zeichnen während des Schultages nicht auf. Nach Schulschluss werden die Überwachungskameras aufzeichnen.

Alle Außenschultüren werden mit elektronischen Türschlüsseln ausgestattet. Die Beleuchtung wurde in mehreren Bereichen der Schule verbessert.

Um Kinder und Familienmitglieder zu identifizieren, sind die Lehrer und die Verwaltung am Eingang von 7.30 bis 08.00 Uhr im Dienst.

Alle Bedenken und Fragen können an das PCB weitergeleitet werden.

SCHULKONFERENZ (SK)

Kurzbericht in der Einladung angehängt

WAHLEN

Sonja Fietz leitete alle Wahlen an diesem Abend. Dies sind die neuen Komitee-Zusammensetzungen. Die neu gewählten Elternvertreter sind mit einem "NEU" gekennzeichnet:

SK

Amerikanische Hauptvertreter
Kristin Winkler
Lars Bespolka

American Alternates
Nelly Heidbrink
Kristina Pedersen - NEW

German Mains
Stefan Berger
Marion Patt

German Alternates
Anja Hollman - NEW
Katrin Völkner - NEW

BEA

Katja Kalinski
Mark Maskow
Pia Kaiser
Claudia Steen
Alke Abe

PCB

German Board Members
Juliane Hapke
Katharina Geschner
Michelle Livadiotis
Kira Melzer

American Board Members
Bethany Vaughn-Schreiter
Nancy Voke
Gretchen Vogel
Luisa Weiss

MISCELLANEOUS

Amerikanische Stellvertreter
Nelly Heidbrink
Kristina Pedersen - NEU

Deutsche Hauptvertreter
Stefan Berger
Marion Patt - NEU

Deutsche Stellvertreter
Anja Hollman - NEU
Katrin Völkner - NEU

BEA

Katja Kalinski
Mark Maskow (Neu)
Pia Kaiser
Claudia Steen (Neu)
Alke Abe (Neu)

GEV Vorstand

Deutsche Vorstandsmitglieder
Juliane Hapke
Katharina Geschner (Neu)
Michelle Livadiotis (Neu)
Kira Melzer (Neu)

Amerikanische Vorstandsmitglieder
Bethany Vaughn-Schreiter
Nancy Voke (Neu)
Gretchen Vogel (Neu)
Luisa Weiss (Neu)

SONSTIGES

Parent members of the Food Committee Luisa Weiss and Lisa Spencer confirmed unanimously by show of hands

Elternvertreter im Food Committee Luisa Weiss und Lisa Spencer wurden mit einem öffentlichen Handzeichen in Ihrer Position bestätigt.